
ZÁPISNICA
zo stretnutia Občianskej rady Radvaň v

Banskej Bystrici,
konaného dňa 6. júna 2023

v priestoroch Centra Radvaň na NĽŠ 15

PROGRAM: 

1. Otvorenie zasadnutia                                                                                                                         
2. Slovo pre hostí, podnety od občanov                                                                                                 
3. Kontrola uznesení                                                                                                                              
4. Informácia zo zasadnutia komisií MSZ                                                                                            
5. Vyhodnotenie podujatia Juniáles – MDD a Majáles – Radvanská tancovačka                             
6. Príprava podujatia Radvanské rande pri Hrone – športovo turistická akcia                                  
7. Centrum Radvaň                                                                                                                                
8. Rôzne, diskusia                                                                                                                                  
9. Uznesenie, záver

Prítomní členovia ORR:   P. Miklóši, Ľ. Póčová, J. Bystran, P. Rusnák, A. Povinská, G. Tokarska, 
V. Báťková A. Marušková;  M. Bobáková                                                                                    
Ospravedlnení:  L. Majerová,  L. Priehodová, N. Bieliková, D. Hanko                                               
Poslanci: E. Karová, R. Miškár, ospravedlnený poslanec: P. Trnka                                                     
Hostia: J. Vicen, D. Dluholucká, D. Brčková 

1. Otvorenie zasadnutia
Predseda OR privítal všetkých členov ORR, poslancov mestského zastupiteľstva, a hostí, 
skonštatoval, že zasadnutie OR je uznášania schopné a dal schváliť program zasadnutia spolu so 
zapisovateľom a overovateľom zápisnice. Členovia OR predložený program schválili.

2. Slovo pre hostí, podnety od občanov
-  p.  D.  Dluholucká,  (Poľná  1)  upozornila  na  nevyhovujúci  stav  chodníkov,  parkoviska  vo
vnútrobloku,  ktorý  sa  roky  nerieši.  Tiež  uviedla,  že  bola  odstránená  zeleň  pred  jednotlivými
vchodmi na Poľnej ulici 1-17, kde sa malo nachádzať parkovisko. Chcela vedieť aká je organizácia
prác, resp. kto na MÚ zodpovedá za súčasný stav chodníkov. Občania tejto časti ulice by boli radi
informovaní o spôsobe riešenia parkovania a úpravy chodníkov.
- p. D. Brčková poukázala na nekosenie, na zarastené trávnaté plochy je mohutný výskyt  divého
ovsa,  ktorý  nepriaznivo vplýva  na  zdravie  detí  ako aj  psov.  Tiež  poukázala  na  havarijný  stav
chodníka  pred  vchodmi  Poľná  11-17,  kde  boli  zaznamenané  úrazy.  Tiež  požiadala  o vrátenie
stolnotenisového stola, ktorý bol odstránený z detského ihriska spolu s niektorými hracími prvkami.
Poslanec R. Miškár vysvetlil prítomným situáciu s kosením, mesto Banská Bystrica má najväčšiu
plochu zelene, t. j. 40 m2/1 obyv. Vysvetlil postupnosť a priority v kosení trávnatých plôch. Tiež
podal  vyčerpávajúcu  odpoveď  ohľadne  parkovania  a rekonštrukcie  chodníkov.  Čo  sa  týka
vybavenia detského ihriska, uviedol, že stôl bude vrátený po jeho oprave. Dané detského ihrisko je
malé plochou, preto odporučil využívať vybudované detské ihrisko pri susednom panelovom dome. 
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3. Kontrola uznesení
Uznesenie 01/04/2023: ORR žiada poslancov, aby preveril reálnosť splnenia podnetov občanov do
júnového zasadnutia ORR. SPLNENÉ viď vložená tabuľka

Uznesenie 01/05/2023: ORR žiada a poveruje poslanca R. Miškára, aby zistil a informoval členov 
OR o situácii okolo chodníka na Radvanskej ulici a tzv. výmeničky (mestská parcela) - SPLNENÉ

4. Informácia zo zasadnutia komisií MSZ                                                                                                                                       
Poslanec R. Miškár informoval o zasadnutí komisie pre vzdelávania, ktoré bude dňa 20.06.2023.
Uviedol, že v tomto školskom roku nastal demografický zlom,  do prvého ročníka ZŠ je zapísaný
zlomok detí oproti predchádzajúcim rokom. 
Informoval o zasadnutí Stavebnej komisie , ktorá sa zaoberala zmenou územného plánu mesta. P.
Rusnák informoval o zvolení za člena do komisie modernej samosprávy. 
Finančná  komisia  sa  zaoberala  majetkovo  právnym  vysporiadaním  pozemkov  pod  plánovanou
cyklotrasou.
Ľ. Póčová informovala o zasadnutí komisie športu, voľného času a mládeže.
Komisia pre vzdelávanie riešila uzamykanie školských areálov vo večerných hodinách.

5.  Vyhodnotenie  podujatia  Juniáles  –  MDD  a Majáles  –  Radvanská  tancovačka
Garantka akcie, poslankyňa E. Karová,  vyhodnotila akciu ako mimoriadne úspešnú. Na akcii bolo
110 účinkujúcich a 40 dobrovoľníkom. Všetkým poďakovala za prácu. Predseda ORR poďakoval
všetkým členom ORR, ktorí sa aktívne zapojili do príprav, ako aj do samotnej akcie. G. Tokarska
informovala  o úspechu  akcie  a ohlasoch  medzi  obyvateľmi  Radvane,  ako  aj  medzi  kolegami.
Predseda ORR zhodnotil akciu Radvanská tancovačka, ktorá  bola úspešná.

6. Príprava podujatia Radvanské rande pri Hrone – športovo turistická akcia 
-  p.  Vicen  uviedol,  že  má spracovanú kompletnú  dokumentáciu  k plánovanej  akcii.  R.  Miškár
uviedol,  že  rafty  sú  zabezpečené.  Informoval,  že  s predsedom  ORR  boli  rokovať  o možnosti
zakúpenia občerstvenia v Geronime. Rokovanie bolo úspešné a účastníci športovo turistickej akcie
si budú môcť zakúpiť občerstvenie v Geronime.  M. Bobáková uviedla, že cez víkend doladí aj
bicyklovú trasu. Členovia ORR jednohlasne schválili cenu za osobu na splav vo výške 5,00 EUR. 

7. Centrum Radvaň  
A. Povinská informovala o čerpaní    financií  z rozpočtu na  prevádzku Centra.  Bola  dohodnutá
brigáda na opravu sociálneho zariadenia ako aj na umytie okien a upratanie priestorov. Na brigádu
sa prihlásili: P.Miklóši, R.Miškár, Ľ.Póčová, A.Marušková ,G.Tokarska,V.Báťková a M.Bobáková

8. Rôzne, diskusia 
Ľ.Póčová  a  P.Rusnák   nás  informovali  o  stretnutý  z  kňazom  Radvanskej  fary,  kňaz  vyjadril
prístupnosť k akémukoľvek riešeniu aj čo sa týka sochy A.Sládkoviča.

Diskusia ohľadne plánovanej športovej olympiády. Všetci prítomní členovia ORR súhlasili 
s návrhom zrušenia Športovej olympiády a presunu plánovaných 200,00 EUR na Centrum Radvaň-
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9. Uznesenie, záver

Uznesenie 01/06/2023: ORR odporúča VMČ zrušiť akciu Športová olympiáda a peniaze presunúť 
na Centrum Radvaň. (200,00 EUR)

Predseda ORR Pavol Miklóši poďakoval prítomným za účasť a o 20,30 hod. zasadnutie OR 
ukončil. 
Zapísala: Gabriela Tokarska, overil: Pavol Miklóši
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